

**Mr Chris Lu**

Chief Executive Officer
Deloitte China

Chris Lu assumed the role of Deloitte China CEO on October 1, 2008. Mr. Lu has been a partner of Deloitte China since 1994 and Co-Chair of Deloitte's Global Chinese Service Group from 2006 to 2008. Prior to his present appointment, Mr. Lu was Managing Partner of Eastern China from 1999 to 2008 and additionally appointed as Managing Partner of National China Clients & Markets from 2006. He joined Deloitte in 1981 as a member of the US practice in Los Angeles, transferring to Deloitte Taiwan in 1989 where he served as the Head of the International Service Department before his transfer to Deloitte China.

Mr. Lu's professional experience includes serving both domestic and multinational corporations spanning a range of industry sectors, in expertise areas such as managing local statutory audits, consolidating accounts for international clients, preparing accounts for companies seeking listings, conducting due diligence reviews and joint-venture negotiations. He has also led a number of Deloitte initiatives in support of national policies and programs such as those of the State-owned Assets Supervision & Administration Commission (SASAC).

Mr. Lu's professional and personal contributions have been recognized by the community. He is a two times winner in 2003 and 2005 of Shanghai's prestigious Magnolia Award, which recognizes expatriates for their deep friendship with and significant contributions to the development of the city of Shanghai.

Professional qualifications, affiliations, accomplishments

- Member of the Chinese Institute of Certified Public Accountants (CICPA) and American Institute of Certified Public Accountants
- Director of the Shanghai Chapter of the CICPA

**盧伯卿**

德勤中國首席執行官

盧伯卿先生於2008年10月1日起正式擔任德勤中國首席執行官。自1994年以來，盧先生一直是德勤中國合夥人並於2006年至2008年擔任德勤全球中國服務小組聯席主席。擔任德勤中國首席執行官之前，盧伯卿先生於1999至2008年期間為德勤中國華東區主管合夥人，並自2006年起兼任德勤中國全國客戶與市場戰略部主管合夥人。他於1981年加入德勤洛杉磯事務所，1989年獲調派往德勤台灣事務所擔任國際服務部負責人，之後再調至德勤中國。

盧先生在其職業生涯中曾為多個行業的國內企業和跨國企業提供服務，在諸多領域都有著豐富經驗，包括管理國內法定審計業務、為國際客戶整合賬目、為準備上市的企業整理賬目、進行盡職調查複核以及在成立合資企業時協助談判等等。他也多次領導德勤為支持諸如國資委等國家政策方案而建言獻策。

盧先生對社會的貢獻體現在個人和專業兩個層面上。2003和2005年，他兩度榮獲享有盛譽的“白玉蘭獎”。這是為表彰外籍人士為上海發展做出傑出貢獻及其促進與滬友好而設立的獎項。

專業資格、擔任職務、成就

- 中國註冊會計師協會及美國註冊會計師協會成員
- 上海註冊會計師協會理事